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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 
AV Pijnenburg op dinsdag 17 mei 2022 20.30 uur. 

 
De presentielijst wordt voor de vergadering gecontroleerd, en vastgesteld op 33 personen. 
Anton Gebbink, Ad Smits en Barend Drent, Petra Martens hebben zich afgemeld. 
  
1. Opening 
Adry de Klein (vz) opent de vergadering en heet allen namens het bestuur van harte welkom bij deze 
ALV. Blij dat het weer gewoon in onze kantine kan. 
 
De vereniging heeft naar het nu lijkt, de coronabeperkingen definitief achter zich gelaten. 
Afgelopen twee jaar zijn we er in wisselende mate in geslaagd iedereen volledig aan het sporten te 
houden. Gedurende de afgelopen jaren heeft de jeugd wel redelijk door kunnen sporten. De 
recreanten en wedstrijdlopers hebben vooral in 2020 veel beperkingen moeten doorstaan. In 2021 is 
er op een enkele lockdown-periode redelijk gesport. Alle overige activiteiten van Pijnenburg lagen 
nagenoeg stil.  
Er werd in kleine groepen overlegd, we hadden een ALV op afstand, wedstrijden ontbraken in 2020 
en kwamen slechts mondjesmaat weer terug in 2021. Afgelopen april hebben we daarom weer een 
vrijwilligersavond gegeven, om als vereniging die ‘Corona’-periode feestelijk af te sluiten. Sinds 
februari/maart lopen alle trainingen weer volledig. 
De kantine doet haar best de gezelligheid weer terug te brengen.  
Met elkaar gaan we er van uit dat het virus ook in het najaar niet opnieuw tot grote beperkingen gaat 
leiden. 
 
Deze ALV leggen we verantwoording af over een jaar waarin we de realisatie opnieuw veel afweek 
van de begroting. We moesten met elkaar continu pragmatische keuzen maken. 2021 was daardoor 
verliesgevend, en zoals we dat nu zien, gaat 2022 dat ook nog zijn. 
2023 moet weer zo normaal mogelijk moeten worden. 
 
Bij de nieuwe start hoort ook een versterking van het bestuur. 
Vorig jaar 2 nieuwe leden, en we vragen vanavond uw goedkeuring voor maar liefst vier nieuwe 
bestuursleden. 
 
2. Vaststelling verslagen van de Algemene Ledenvergadering 2021  
Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 6 april 2021 wordt vastgesteld. 
 
Opmerking op pagina 6, punt 9: opmerking met betrekking tot een in de rondvraag gestelde vraag 
over de baanverlichting. Het antwoord is destijds gegeven met de wijsheid van toen, nu is het niet 
meer de juiste weergave. 
 
 
  



 

 

 
V e r s l a g  A L V  1 7  m e i  2 0 2 2     2 / 6 
 

 
Atletiekvereniging Pijnenburg                  

Postbus 3007 
3760 DA Soest 

www.avpijnenburg.nl 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
De voorzitter behandelt de ingekomen stukken en mededelingen:  
a. Berichten van verhindering 
Er is bericht van verhindering van 4 leden.  

 
b. Verslag Kascontrolecommissie 
Het verslag van de kascontrolecommissie is ingeleverd bij de penningmeester en komt later aan de 
orde. 

 
Overige mededelingen 

• Afgelopen jaar hebben we een tiental verschillende corona-protocollen uitgevaardigd. Nu zijn 
alle beperkingen vervallen. 

• De materiaalcontainer wordt vervangen. De oude was “op”. 

• Met de gemeente zijn afspraken gemaakt over de renovatie van het parkeerterrein en de 
fietsenstalling. Die zou vorige zomer worden uitgevoerd, maar staat nu gepland voor komend 
najaar. Definitieve aanbesteding is echter nog niet rond. 

 
4. Verantwoording 2021 
4.1      Vaststelling Jaarrekening 2020 
4.1.a   Vaststelling Jaarrekening 2021 
Margreet Teuben (Penningmeester) licht de jaarrekening toe. Zoals in de ALV van 2021 al 
aangegeven, heeft corona de realisatiecijfers natuurlijk sterk beïnvloedt. Het jaar wordt, mede door 
de in 2021 geboekte teruggave van contributie over 2020, met een verlies van 9.000 euro afgesloten. 
Eerst bespreekt ze de balans van de vereniging en vervolgens de resultatenrekening over 2021. Er is 
een vergelijking met de cijfers van vorig jaar (2020) en een vergelijking met de goedgekeurde 
begroting over 2021. 
 
4.1.b Verslag kascontrolecommissie  
De kascontrolecommissie, bestaande uit Petra Martens en Jos Kleverlaan, heeft de 
financiële administratie gecontroleerd. De penningmeester leest het verslag aan de 
vergadering voor. 
De kascontrolecommissie geeft aan dat men de administratie heeft kunnen 
controleren, en oordeelt dat deze representatief is bevonden. 
De commissie doet de volgende aanbevelingen aan het bestuur: 
1. De vereniging is vrij goed door de Corona periode heen gekomen. Dit is mede 
gekomen door de compensatie welke de gemeente heeft geboden bij de huur van 
het complex. 
2. Het zou echter goed zijn als de administratie een betere onderscheid weet te 
geven tussen de onderdelen jeugd/wedstrijdatletiek en recreatief sporten. Dit 
betreft dan zowel de ontvangen contributies als de uitgaven; 
3. Gelet op de hoge afdrachten aan de Atletiekunie voor het onderdeel recreatief 
sporten geeft de commissie het bestuur in overweging om te onderzoeken, wat 
de plussen en minnen zijn om dit onderdeel in een aparte vereniging te plaatsen 
buiten de Atletiekunie; 
4. Onderzoek of en zo ja, op welke wijze donateurschap als extra inkomstenbron 
vergroot kan worden; 
5. Eemland is in 2021 niet gefactureerd voor het gebruik van de faciliteiten. Dit 
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vanwege de compensatie door de gemeente. Mocht compensatie eenmalig 
blijken te zijn, dan zal de facturatie weer opgepakt moeten worden. De commissie 
begrijpt dat de Schieter niet meer van de faciliteiten gebruik maakt; 
6. Het lijkt verstandig om de administratieve procedures inzake activering 
investeringen, mandaten voor uitgaven, facturering en sponsoring door de 
nieuwe penningmeester te laten afstoffen; 
7. In het budget is waarschijnlijk onvoldoende rekening gehouden met de naar 
verwachting sterk hogere energiekosten in 2022. Het advies is om alvast met de 
gemeente het gesprek aan te gaan over compensatie dan wel 
energiebesparingen; 
8. Armoede kan verhinderen dat kinderen gaan of blijven sporten. Weten ouders in 
een slechte financiële situatie van de mogelijkheden van het Jeugdsportfonds van 
de gemeente Soest? 
 
De commissie dankt Margreet en Marga voor hun inzet in het verslag 
 
De commissie complimenteert administrateur en penningmeester, en stelt de 
vergadering voor de rekening 2021 en de balans 2021 goed te keuren. 
In de vergadering blijkt dat het punt m.b.t. de Schieter op een misverstand berust. De 
Schieter is van naam veranderd. Daardoor komt niet de Schieter maar Triatlon Soest 
als baangebruiker in de administratie voor. Die blijven gebruiken, en worden dus ook 
gewoon gefactureerd. 
 
4.1.c Déchargeverlening bestuur  

De vergadering keurt de jaarstukken goed en verleent het bestuur décharge over 2021 gevoerde 
beleid. 
 
4.1.d Benoeming kascontrolecommissie 2022 
Jos Kleverlaan is bereid nog een jaar in de commissie te blijven. Janet Schutte wordt bereid gevonden 
om samen met hem voor komend jaar de kascontrolecommissie te vormen.  
 
4.2 Contributie 2022 
De contributie 2022 is aangepast ten opzichte van 2021 conform de vastgestelde 
regels. Op basis daarvan is in januari geïncasseerd. 
De te presenteren begroting laat een tekort zien. 
Dat zou een extra verhoging logisch maken. 
Echter er is nog veel onzeker over de vereniging na corona. 
- Hoe herstelt het ledental. 
- Hoe herstellen de kantine inkomsten. 
- Hoe ontwikkelt zich de energieprijs in 2022 verder. 
Bovendien lijkt een contributieverhoging op dit moment niet goed. Dat kan herstel 
van de vereniging blokkeren in plaats van helpen. 
 
Daarom stelt het bestuur voor de contributie alleen conform de standaard 
systematiek aan te passen. 
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Afhankelijk van de ontwikkelingen moet dan in 2023 opnieuw worden overwogen. 
Als er dan nog een tekort is, moet worden gekeken hoe de contributie kan worden 
verhoogd, of de begroting kan worden aangepast. De vergadering stemt daar mee in. 
Wel wordt discussie gevoerd over andere oplossingen dan contributieverhogingen 
om kosten en baten tot elkaar te brengen. Het bestuur geeft aan dat sponsoring, de 
eerder genoemde donateurschappen, prijsverhogingen in de kantine en alle andere 
opties dan open staan. 
Ook wordt besproken hoe de vereniging monitort waarom leden vertrekken. Grosso 
modo zijn er 3 redenen die overheersen. Weggevallen interesse, verhuizing en 
langdurige blessure zijn de meest opgegeven redenen. Het verloop was in de 
Corona-periode niet veel hoger dan in de jaren ervoor. Wel is er in de coronaperiode 
minder aanwas van nieuwe leden geweest. Dat heeft de ledentaldaling veroorzaakt. 
 
4.3 Vaststelling begroting 2022 
De gepresenteerde begroting voor 2022 voorziet door de eerder aangegeven 
invloeden in een tekort van ca 10.000 euro. 
De begroting wordt toegelicht, en door de vergadering worden toelichtende vragen 
gesteld. De gesignaleerde onzekerheden zijn niet weg te nemen en dus is dit een 
begroting waar de realisatie straks op de gegeven posten van af kan wijken. 
 
De post afschrijvingen zal in de realisatie ca 3.000 euro hoger zijn door de investering 
in de materiaalcontainer en de vervanging van de hoogspringmat. Dat laatste besluit 
is recent genomen en daarom nog kortgesloten met de nieuw aan te treden 
bestuursleden, voordat het huidige bestuur dit besluit nam. 
 
De vergadering keurt de begroting goed. 
 
5. Vaststellen gewijzigde reglementen en beleid. 
Corona-protocollen (In situaties waarin HHR en statuten niet voorzien beslist bestuur). De 
coronaprotocollen liepen buiten de ALV om. Dat kon nu eenmaal niet anders. In de Corona-realiteit 
komt er een persconferentie met maatregelen, en moeten we ons protocol bijstellen.(al dan niet 
mede op aangeven van AU en NOC-NSF, en wordt dat protocol eventueel nog goedgekeurd door de 
gemeente). 
Dat moet snel en laat geen ruimte voor ALV-achtige ledenraadpleging.  
Omdat de protocollen frequent wijzigen, staan ze ook nu niet ter goedkeuring op de agenda. Er geldt 
op dit moment geen protocol meer. 
 
6.  Jaarverslagen 2021 van het bestuur en de commissies 

In de vergadering wordt het verslag kort doorgenomen door de voorzitter. 
Bestuur en commissies, en vooral de trainers hebben zichzelf en de vereniging in 
beweging getracht te houden binnen de regels. Dat lijkt redelijk gelukt op een 
enkele lockdown na. Er waren weinig wedstrijden binnen en buiten de vereniging. 
En er was veel spanning tussen wat mocht en wat kon, waar voelden we ons veilig 
bij. Daarbij kwam de spanning doordat we gebrekkig met elkaar communiceren op 
afstand. En daarbij kwamen de spanningen in de maatschappij. Dat maakte 2021 
voor de vereniging tot een lastig jaar, maar wel een jaar waarin we het verschil 
kunnen maken. 
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En dat moet nu allemaal weer terug naar normaal. Sfeer terug, lontjes weer langer. 
Elkaar weer opzoeken. Daar maken we goede stappen, maar we zijn er nog niet. 
Het ledental is in 2021 bescheiden teruggelopen(-22), mede door ook 92 nieuwe 
leden. 
 
We hielden een ALV op afstand. Dat liep beter dan verwacht, maar is zeker geen te 
herhalen oefening. Het was ook financieel schakelen. Niets was voorspelbaar. 
In het 2e halfjaar is ca 10.000 euro contributie 2020 teruggegeven. 
De Jeugd, Wedstrijd en TCR hebben met hun trainers trainingen onder bijna alle 
omstandigheden gaande gehouden. Alle trainers daarvoor alle lof. 
Jeugd heeft toch nog wat wedstrijden kunnen doen, al was het maar binnen club. 
Er was een recordopbrengst van de clublotenactie, en de zomerkampen zijn 
doorgegaan. 
 
De TCR heeft naast het met creativiteit door laten gaan van trainingen ook 
trainerskleding kunnen vernieuwen, en eind 2021 is er weer een fitstart geweest. 
Er is een nieuwe TCR aangetreden (Arno Brons, Sacha Hilhorst, Marieke Nijhuis en 
Jos Kleverlaan). 
 
Accommodatiebeheer is zeer actief gebleven met allerlei zaken rondom baan en 
clubhuis. Er zijn twee leden teruggetreden, Bart Hilhorst heeft de gelederen 
versterkt. 
 
De kantine heeft dan wel weinig resultaat gedraaid, maar heeft, al was het maar 
met koffie2go, de leden toch maximaal verzorgd. 
Het vrijwilligerskader is na 2 jaar pauze her en der mager. Er dienen zich gelukkig op 
aantal punten alweer versterkingen aan, maar dit zal aandachtspunt blijven voor de 
komende periode. 
 

7. Benoemen leden bestuur 
Het bestuur bestond afgelopen jaar tot de ALV uit 3 leden, daarna uit 4. Dat was al een hele 
verbetering. Het blijft echter onvoldoende voor een brede basis onder de besluitvorming. Het is 
daarom mooi dat we vanavond met een viertal benoemingen het bestuur weer kunnen 
versterken tot 6 personen.  
Anouk van Keken, Luc van Wessel en Saskia Stoopman worden benoemd tot bestuurslid. Jur 
Elzinga wordt benoemd tot voorzitter van de vereniging. 
Het nieuwe bestuur zal in haar eerste overleggen de onderlinge taakverdeling regelen en deze 
vermelden in de Stretcher.  
 
Margreet Teuben en Adry de Klein treden terug uit het bestuur. Margreet is 6 jaar 
lang penningmeester geweest. Adry is bestuurslid sinds 2011, en sinds 2017 
voorzitter. 
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8. Benoeming Ereleden en leden van Verdienste 
Evert van’t Klooster is door de vergadering benoemd tot erelid van de vereniging 
vanwege zijn langjarige gevarieerde en gemotiveerde bijdrage aan de vereniging. 
De voorzitter leest de uitgebreide motivatie voor, feliciteert hem en overhandigt 
Evert een mooie bos bloemen. De vergadering geeft hem een uitgebreid applaus. 
 
9. Wisseling bestuur 

Het bestuur wisselt op dit punt in de vergadering. Adry bedankt de leden van de vergadering voor 
het vertrouwen van de afgelopen 11 jaar en draagt de voorzittershamer over aan Jur. Hij wenst 
het nieuwe bestuur veel succes en plezier bij de vervulling van hun taak, en vraagt de vergadering 
hen daar maximaal bij te steunen. 
 
Jur geeft een korte toelichting op zijn ideeën en nieuwe bestuursleden stellen zich kort voor.  
  
10. Rondvraag 
Er wordt aandacht gevraagd voor de bijzondere prestaties die de afgelopen weken zijn geleverd door 
enkele leden van de club m.b.t het tegelwerk t.b.v. de nieuwe materiaalcontainer.  
 
De leden van de ALV vragen of er gekeken kan worden of het bedrag voor gebruik van de baan door 
derden hoger kan.  
 
Er wordt aandacht gevraagd om alert te zijn op het feit dat de club nu steeds terugvalt op dezelfde 
mensen die al veel doen voor de club en dat daar een risico in zit als deze personen wegvallen.  
 
11. Sluiting 

Vervolgens sluit de voorzitter de vergadering en dankt eenieder voor zijn/haar bijdrage in deze ALV. 
 
 
Definitief verslag vastgesteld te Soest in de ALV van ... 2023 


